

## **Storgården**

### **Bestyrelsesmøde**

27.11.18

#### **Tilstede**

Tina, Betina, Morten og Helle

#### **Godkendelse af referat fra forrige møde**

- a) Ændringer til beboere mappen er lavet og siderne er kommet ud til hver lejlighed.
  
- b) Helle har kontaktet Sara og det er afd. der skal betale for pladen. Der afventes kontakt med pedellerne.
  
- c) Bente er tovholder på projektet omkring nye døre. Det vil komme nyt i ”Storgaardnyt”
  
- d) Morten tager kontakt til Fruehøjgaard omkring laminerede skilte til skurerne.
  
- e) Der er ikke snakket med Kjeld omkring internet stik. Det venter til det nye år.

#### **Nyt fra afdelingen**

Der er pt intet nyt fra afd.

### Henvendelse fra beboerne

- a) Der er rettet henvendelse til bestyrelsen omkring tidspunktet for nytårsmiddag. Dette står ikke til at ændre, da kokken er bestilt. Uanset antal tilmeldte bliver middagen gennemført.
  
- b) Der er rettet henvendelse til bestyrelsen omkring indeklimaet i lejlighederne. Dette bliver taget op med Fruehøjgaard hurtigst muligt.

### Igangværende opgaver

- a) Højtryksrensere: Der mangler stadig flere ting / tilbehør. Morten følger op.

### Div.

### Næste møde:

17.01.19 kl. 18.00 hos Betina

90107 Afdeling Storgaarden  
Afdelingsbestyrelsens møde den 27/11 2018

Administrationen har modtaget referatet den 27/11 2018  
Administrationen har gennemgået referatet den 29/11 2018

---

**Administrationens bemærkninger til referatet:**

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet.